
נושאים בטיפול 

ענף המזון לשנת 

2017

הערותחבר הנהלה אחראימועדפעילות מתוכננתסטטוסנושאים'מס

תיקון חוק התובענות הייצוגיות1

גל עם הנהלת הלשכה 

מטפלת בייזום תיקון 

חקיקה שייצר איזונים 

נכונים יותר בחוק 

תובענות ייצוגיות

תתואם פגישה עם 

גל שרת המשפטים

מידע לצרכן במכר מרחוק2

התקיים דיון בישיבת 

הנהלה בשיתוף עם 

נציגי המחלקה 

.המשפטית של הלשכה

פ עם איגוד "בחינת שת

תעשיות המזון בהקשר 

זה

רבעון ראשון 

2017

ספי + שמרית קניג 

הולשטיין

תואמה פגישה עם נציגי 

התאחדות התעשיינים

כשרות3

קיימנו פגישות עם נציגי 

הרבנות לאחידות 

ולשקיפות בנהלים ומגוון 

נושאים שהעלינו עדיין 

לא זכו לתשובה

קיום פגישת מעקב עם 

הרב לאו

רבעון ראשון  

נני סיימן+ ראובן שליסל 2017

נשלחה פניה לרב הראשי 

התקיים דיון . לפגישה

בכנסת בנושא מערך 

סוכם כי . הכשרות בישראל

ר "יו, כ כבל"תצא פניה לח

.ועדת הכלכלה בנושא

4

הצעה לתיקון חוק איסור 

הונאה בכשרות

לאחרונה על אף שתיקון 

, החוק בנושא לא קודם

הרבנות מגבילה שיווק 

ברשתות כשרות של 

כרגע )מוצרי מזון 

שלא קיבלו  (גבינות

אישור רבנות ראשית

הוצע לטפל גם בנושא 

זה במסגרת פגישה 

שתתקיים עם הרב 

.הראשי לישראל

רבעון ראשון 

נני סיימן+ ראובן שליסל 2017

הנושא יוצג בפגישה 

שתתקיים עם הרב הראשי 

לישראל

נושאים כלליים



5

הכללת ערך הטובין בעלות 

לצרכי מס

ש פסק סופית "ביהמ

לטובת רשות המיסים

קידום הצעת החוק של 

משה גפני

רבעון ראשון 

רשף אביגדור2017

הועברה פניה בעניין 

הכללת הוצאות הכשרות 

. בערך הטובין לצורכי מכס

כ גפני " ח9.2.2017ביום 

- מגיע לפגישה בלישכה 

הנושא יוצג בפניו

6

ועדה לאסדרה מקדמת תזונה 

פורסמו המלצות הועדהבריאה

גיבוש עמדה והצגתה 

.בפני הגורמים השונים

רבעון ראשון 

2017

איתן +  ספי הולשטיין 

גרנות

תואמה , גובש נייר עמדה 

גרוטו ' פגישה עם פרופ

, ופגישה נוספת עם השר

טרם שליחת התייחסות 

הענף לצורך הבהרות

הפחתת מיסוי7

הפחתה משמעותית 

אחרונה היתה בסוף 

 ולאחריה היו 2012

הפחתות לטונה ופתיחת 

מגוון מכסות בפטור

ר "פניה של יוסי ויליגר ליו

ועדת הכלכלה

רבעון ראשון 

יוסי ויליגר 2017

הועברה פניה למשרד 

הכלכלה

8

צמצום עיכובים בתחנות 

ההסגר

הנזקים בגין העיכובים 

בתחנת הסגר באשדוד 

פעילות . נמשכים

תקשורתית ופניות לשרי 

הבריאות והאוצר לא 

הועילו בינתיים

בחינת אפשרות הגשת 

16-דצמתביעה

שוטף מול הגורמים 

הרלוונטים המשרד 

הבריאות

9

ל כלכלה בנושא "הוראת מנכ

חלוקת מכסות

פורסם נוסח עדכני של 

ל כלכלה "הוראת מנכ

בנושא

ל "בחינת הוראת המנכ

בנושא והאפשרות 

שתצא התייחסות מטעם 

הענף עם תיקונים 

מוצעים לנוהל

רבעון ראשון 

נני סימון+ דוד אברהם 2017

התקיימה פגישה עם דוד 

אברהם ונני סימון ביום 

לצורך גיבוש . 17.1.2017

.מודל ישים



10

ימי + ייזום כנס קמעונאות מזון 

עיון נוספים

, 30.11.16בתאריך 

התקיים כנס במסגרת 

התערוכה הבינלאומית 

,למזון ומשקה

פניה לישראלה שטיר 

לצורך הרחבת הפעילות 

+ בתערוכה בשנה הבאה

שילוב פעילות ענף המזון 

בכנס הבא שיתקיים 

במסגרת ועידת ישראל 

כנס שיתקיים + לעסקים

בלשכה לכלל החברים

רבעון שני 

ראובן שליסל 2017

התקיימה פגישה עם 

ישראלה שטיר

11

החוק להגברת התחרות בענף 

המזון

התקיים מפגש עם נציגי 

הרשות ויבואנים נפגשו 

גם בצורה עצמאית עם 

נציגי הרשות

קיום מפגש נוסף עם 

הממונה על ההגבלים 

העסקיים

 1רבעון 

ראובן שליסל 2017

התקיימה פגישה עם 

הממונה על ההגבלים 

16.1.2017העסקיים  ביום 

ממשק משתמש ליבואנים12

משרד הבריאות בהליך 

איפיון של ממשק 

משתמש דיגיטלי 

ליבואנים ואנחנו 

מעורבים על מנת שצרכי 

היבואנים יהיו ברורים

קיום פגישה עם הצוות 

העוסק בכך במשרד 

הבריאות

 1רבעון 

2018

התקיימה פגישה עם 

הצוות המקצועי של נציגי 

משרד הבריאות

13

תביעה בגין אגרות רישום 

מוקדם של מזון ואגרות שחרור 

מהסגר

מספר חברות העוסקות 

ביבוא מזון הגישו 

 , 2009תביעה בשנת 

ש פסק כי הצדק "בימ

עם התובעות וכי 

והגבייה היתה בלתי 

לאחר מתן פסק . חוקית 

הדין תבעו חברות 

נוספות את משרד 

הבריאות בגין אותה 

עילה

בחינת הצעת פשרה עם 

המדינה

 1רבעון 

2017

הצעת המדינה לגבי פיצוי 

אלנטרנטיבי הוצגה בפני 

הוחלט , הנהלת החטיבה

.שלא לקבל את ההצעה


